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Z A P I S N I K 

 

sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 23. 

srpnja 2015. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 19,00 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, Adriano Jakus,  otvorio je 20. sjednicu Gradskog vijeća 

Grada Poreča - Parenzo, te pozdravio Gradonačelnika i njegove zamjenike, vijećnike, 

predstavnicu Istarskog vodododa Buzet - Mirjanu Vivoda, pročelnika Upravnog odjela za 

kulturu Istarske županije - Vladimira Torbicu,  pročelnike gradskih upravnih odjela, 

predstavnike proračunskih korisnika, predstavnike medija i ostale nazočne.  

 

Radi utvrđivanja kvoruma, Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada, izvršio je 

prozivku vijećnika, nakon čega je predsjednik Vijeća utvrdio je da se pozivu na sjednicu 

odazvali svi članovi Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo i to: 1. Adriano Jakus, 2. 

Robert Velenik, 3. Luka Šergo, 4. Eugen Stanissa, 5. Fabrizio Picco, 6.  Danijela Banko 

Štokovac, 7. Manuela Janko, 8. Dean Pauletić, 9. Rodoljub Kosić, 10. Vladimir Sladonja, 

11. Stevo Žufić, 12. Dolores Ghersinich, 13 Daniel Šaškin i 14. Mario Ritoša. 

 

Odsutni: 1. Dražen Prgić, 2. Maurizio Zennaro i 3. Snježana Mekota, 

 

U radu sjednice sudjelovali su: Edi Štifanić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 

Nataša Basanić Čuš, zamjenica Gradonačelnika, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica 

Gradonačelnika, Loris Peršurić, zamjenik Gradonačelnika, Božo Jelovac, v.d. pročelnika 

Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za proračun 

i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Damir 

Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Đulijano 

Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, 

Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i gradnju, Gordana 

Lalić, direktorica TD "Parentium" d.o.o., Alja Udovičić, direktorica TD "Stan" d.o.o., Divna 

Radola, ravnateljica DV "Radost" Poreč, Ester Zarli, ravnateljica TOŠ-SEI "B.Parentin" 

Poreč-Parenzo, Edi Zarli, ravnatelj OŠ Poreč, Sanja Radetić Fatorić, ravnateljica Pučkog 

otvorenog učilišta Poreč, Petra Šimegi i Ivan Strmed, predstavnici Savjeta mladih, Milan 

Markežić i Silvija Deković, predstavnici SZGP, Milan Laković, direktor "Usluge Poreč" 

d.o.o., Mirjana Vivoda, predstavnica Istarskog vodovoda Buzet, Vladimir Torbica, 

pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ, Vedrana Habereiter, viši stručni suradnik za 

odnose s javnošću i protokol, te predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada 

Poreča - Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjedavatelj je predložio da se za rad sjednice utvrdi dnevni red u skladu s 

dostavljenim prijedlogom.  

 

Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na predloženi dnevni red, predsjedavatelji je 

konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, utvrđen sljedeći  
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17. Odluka o prijeboju potraživanja između Grada Poreča-Parenzo i Đorđa Rakić - 

zakupca poslovne zgrade „Žbandajka“ u Žbandaju 

 

 

 

 

TOČKA 1. 

Verifikacija zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća 

 

 Predsjednik Vijeća je pozvao vijećnike da iznesu eventualna pitanja i primjedbe 

vezane za zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća, koji je dostavljen vijećnicima u prilogu 

poziva i materijala za sjednicu.  
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 Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na predmetni zapisnik, povodom prijedloga 

predsjedavajućeg, jednoglasno je donijet sljedeći  

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Verificira se zapisnik sa 19.  sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo, koja je 

održana 28. svibnja 2015. godine. 

 

 

TOČKA 2.  

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

 1. Dolores Ghersinich, iznijela je tri inicijative i postavila jedno pitanje: 

 Prva se inicijativa odnosila na problem skliskih rampi za osobe sa invaliditetom i 

stepeništa za ulazak u more na gradskim plažama sa Plavom zastavom na što su ukazali naši 

sugrađani sa invaliditetom, naglasivši da rampe za invalide na gradskim plažama, koje su 

sagrađene kako bi im olakšale pristup moru i kupanju , nisu funkcionalne i ne mogu se njima 

služiti kako bi u ove vruće, ljetne, dane mogli potražiti malo osvježenja u moru. 

Njihove su glavne zamjerke da su rampe, kao i svi ostali ulazi u more, često prekrivene 

slojem skliske trave i kao takve predstavljaju opasnost za sve građane, a osobito za osobe sa 

invaliditetom. Razlog tome je što čišćenje rampi od algi spada u zaduženje komunalnog 

poduzeća Usluga, što je nelogično, jer osoba koja to obavlja mora posebno dolaziti 

sa visokotlačnom prskalicom i to samo za vrijeme oseke, a i tada ne može očistiti 

cijelu površinu rampe, budući je dio uvijek u moru. Ista je situacija i sa ostalim kamenim 

stepeništima -ulazima u more, koje predstavljaju latentnu opasnost za sve kupaće na plaži i 

svjedoci smo svakodnevnih padova pri ulasku u more. Predložila je da čišćenje i održavanje 

mjesta za ulazak u more (rampi i stepeništa), ubuduće bude zadatak službe spasioca, a ne KP 

Usluga, koji su tamo svakodnevno i imaju ulogu da brinu o sigurnosti kupaća na plažama, u 

što, svakako, spada i siguran ulaz u more. Jedna četka i "pet minuta dobre bolje" riješilo bi 

taj problem u sekundi! 

 Druga inicijativa odnosila se na kolica na rampama, koja služe osobama sa 

invaliditetom radi lakšem ulaska u more. Naglasila je da su prema dobivenim informacijama 

ta kolica zaključana, a ključ se nalazi kod spasioca. Problem nastaje iza 19,00 sati kada 

završava radno vrijeme spasioca, te se nakon tog vremena kolica više ne mogu upotrebljavati. 

Budući je, upravo, predvečerje vrijeme kada naši sugrađani sa invaliditetom, a i ostali 

građani starije životne dobe dolaze na more, ovo predstavlja veliki problem. Zato predlaže da 

spasioci, nakon radnog vremena, ključ od kolica ostavljaju u najbližem ugostiteljskom objektu 

na plaži, kako bi kolica bila dostupna i nakon 19,00 sati. 

 Trećom inicijativom ukazala je  na problem konfiguracije morskog dna na mjestima 

gdje je rampa za invalide sagrađena. Uglavnom je to stjenovito dno koje predstavlja veliki 

problem i opasnost za kupanje invalidnih osoba, budući se za vrijeme plivanja mogu 

ozlijediti. Predložila je da komunalno poduzeće Usluga poduzme sve mjere kako bi se morsko 

dno na takvim mjestima poravnalo i nasulo kamenim oblucima, te na taj način omogućilo 

sigurno kupanje našim sugrađanima sa invaliditetom. 

Obratila se Gradonačelniku s pitanjem hoće li se osobno angažirati da se ovi problemi u 

najskorije vrijeme riješe u korist svih naših sugrađana i gostiju?  

Naglasila je kako je neka logična rješenja ponudila u iznesenim inicijativama te je izrazila 

nadu da će ista biti prihvaćena i primijenjena. 

 

 Vijećničko pitanje odnosilo se na sredstva iz EU fondova za program socijale i 

zdravstva. Pitanje je uputila dogradonačelnici Nataši Basanić-Ćuš. Zanima je koliko je 



6 

 

sredstava iz EU fondova Grad Poreč povukao za program socijale i zdravstva? Naime, u 

Gradu Poreču postoji poseban odjel koji se bavi EU fondovima, a poznato joj je da je u 

studenom 2014. godine, te  početkom veljače ove godine, bilo otvoreno nekoliko 

velikih natječaja upravo na području programa socijale i zdravstva, pa je zanima koje je 

projekte Grad Poreč aplicirao na te natječaje i koliko je sredstava do sada povučeno iz tog 

izvora? 

  

 Gradonačelnik Edi Štifanić, prihvatio je iznesene inicijative, naglasivši kako će Grad 

putem nadležnih službi nastojati problematične rampe što brže dovesti u red i time omogućiti 

osobama s invaliditetom i ostalim građanima siguran i bezopasan pristup moru. 

  

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, je naglasio da će sve iznesene inicijative biti 

proslijeđene nadležnim odjelima, dok će se na postavljeno pitanje pisanim putem.  

 

 (inicijative vijećnice upućene su  Upravnom odjelu za komunalni sustav Upravnom 

odjelu za prostorno planiranje i zaštitu okoliša dopisom KLASA:011-01/15-01/91 

URBROJ: 2167/01-07-15-1, a pitanje je upućeno Upravnom odjelu za društvene djelatnosti, 

socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu dopisom KLASA:011-01/15-01/92,  URBROJ: 2167/01-

07-15-1) 

 

 2. Robert Velenik, postavio je pitanje vezano za koncesiju na plaži "Borik". Kako je 

u medijima objavljena informacija o vraćanju koncesije plaže "Borik" Rivieri Adria d.d., 

zamolio je gradonačelnika da o tome informira vijećnike. Zanima ga i tko će upravljati tom 

plažom idućih godina? 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, potvrdio je tu informaciju podsjetivši nazočne kako je 

lanjske godine koncesiju za plažu Borik ispod hotela Pical dobila tvrtka FELIX 2002 d.o.o. iz 

Pule i nije je prijavila za Plavu zastavu. No, prije desetak dana, potpisan je sporazum o 

podkoncesiji kojim se upravljanje ove plaže opet vraća Valamar Rivieri, a Plava zastava, 

dodao je, samo je jedna od stvari kojima će ova tvrtka oplemeniti plažu i podignuti njezinu 

kvalitetu. Istaknuo je kako je Gradu bitno da se u plažu ulaže, da bude uredna i čista, da je 

ponuda na njoj kvalitetna i da je svima dostupna, što je učinjeno, jer su skinute sve prepreke 

na prilazu plaži. Informirao je nazočne da je na sjednici Skupštine Istarske županije donijeta 

odluka kojom se vrši prijenos koncesije sa tvrtke Felix 2002 na Valamar Rivieru, sa 1. 

siječnja 2016. godine Tvrtke su se naime, međusobno dogovorile o prijenosu koncesije na 

tvrtku Valamar Riviera koja će od tog datuma nastaviti upravljati plažom.  Mišljenja je da je 

to jedina ispravna odluka i da plažom treba upravljati onaj tko u njezinoj pozadini ima 

smještajne kapacitete. Od Valamar Riviere se očekuje ispunjenje svih ugovornih obveza kao i 

značajno ulaganje u uređenje hotela Pical, čime će Poreč 2017. godine na tom području imati 

praktički novi hotel. Time se ujedno otvara nova investicija, nova radna mjesta kao i 

obogaćivanje turističke ponude grada kao turističke destinacije.  

 

 3. Vladimir Sladonja  postavio je pitanje pročelniku Upravnog odjela za prostorno 

planiranje i zaštitu okoliša Damiru Hrvatinu. Zanima ga tko upravlja sa molovima na Brulu, 

te Plavoj i Zelenoj Laguni i jesu li ti objekti legalni? Budući raspolaže informacijom da se 

radi o nelegalnim objektima, a predviđenim Prostornim planom županije, zanima ga je li ta 

informacija točna i ako je tko i što poduzima na legalizaciji istih. Također, obzirom da ima 

pritužbi od strane brodara da su isti noću neosvijetljeni, tko je odgovoran za sigurnost 

putnika koji pristaju na istima? Pretpostavlja da je sve to u ingerenciji Lučke uprave, ali 

vjeruje da je i Grad zainteresiran da se ta problematika riješi. 

 



7 

 

Nadalje, zamolio je gradonačelnika da naloži nadležnim gradskim službama i 

poduzeću Odvodnja Poreč d.o.o. da mu dostave kopije svih relevantnih dokumenata vezano 

uz odabir izvođača na posljednje raspisanom javnom natječaju projekta EU POREČ o odabiru 

ponuditelja izgradnje četiri uređaja za pročišćavanje otpadnih voda i postrojenja za solarno 

sušenje i kompostiranje mulja. 

 

 Damir Hrvatin, rekao je kako na prvo pitanje vijećnika može samo načelno 

odgovoriti, budući da se radi o pomorskom dobru za koje je nadležna Istarska županija, 

odnosno Lučka kapetanija i Lučka uprava. Obzirom da se radi o temi značajnoj za Grad, 

predložio je da se zatraži pismeno očitovanje od tih tijela, te da se na temelju istog izradi 

detaljni odgovor od strane Grada. 

 

 Predsjedatelj je iznio da će prvo pitanje biti upućeno nadležnom upravnom odjelu, 

dok će zamolba biti proslijeđena ODVODNJI POREČ d.o.o. Poreč, radi omogućavanja 

uvida u traženu dokumentaciju. 

 

 (pitanje vijećnika upućeno je  Upravnom odjelu za za upravljanje gradskom 

imovinom dopisom KLASA:011-01/15-01/93 URBROJ: 2167/01-07-15-1, a zamolba je 

upućena ODVODNJI POREČ dopisom KLASA:011-01/15-01/94,  URBROJ: 2167/01-07-

15-1) 

  

 4. Luka Šergo, postavio je pitanje vezano za kotlovnicu Osnovne škole Poreč. Budući 

da je, prema informacijama iz medija, poznato da su u tijeku radovi na kotlovnici škole, 

zamolio je da se vijećnike upozna o kojim se radovima radi, u kojoj su fazi, a također, koji se 

radovi planiraju izvesti na objektu područne osnovne škole Veli Maj, vezano za sufinanciranje 

istih od strane Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost? 

 

 Gordana Lalić, odgovarajući na postavljeno pitanje, izvijestila je nazočne da će se od 

ove jeseni zgrada Osnovne škole Poreč i Sportske dvorane "Veli Jože" grijati prirodnim 

zemnim plinom. Upravo su u tijeku radovi prenamjene kotlovnice što će omogućiti prelazak 

sa dosadašnjeg energenta (lož ulja) na prirodni zemni plin. Sredinom ovog mjeseca održana je 

završna koordinacija na gradilištu i probno puštanje u pogon sustava. Svi su izvedeni radovi 

potvrđeni od strane nadzornog inženjera a u skladu s time i funkcionalnost kotlovnice. Za 

jesen je preostalo odrađivanje toplog balansa sustava koji sada nije bilo moguće izvršiti zbog 

izuzetno visokih temperatura. Izrada energetskog certifikata, projektne dokumentacije i sama 

realizacija sufinancirane su  u iznosu od 40% sredstvima Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost, kao i kroz centralizirana sredstva  Ministarstva znanosti, tehnologije i sporta u 

iznosu od 500.000,00 kuna. Osim toga,  procijenjeno je da će novi energent rezultirati 

uštedom od oko 30% u smanjenju emisija CO2, što je u skladu s Akcijskim planom energetski 

održivog razvoja Grada Poreča-Parenzo. 

 Što se tiče pitanja vezano za POŠ Veli Maj, prijavom na javni poziv iz mjeseca ožujka  

ove godine raspisanog od strane Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, Grad je 

osigurao sredstva u iznosu od 40% ukupne investicije koja se procjenjuje na oko 270.000,00 

kn, što znači da će se dobiti oko 110.000,00 kn bespovratnih sredstava. Tim će se sredstvima 

tijekom ljetnih mjeseci odraditi kompletna energetska obnova objekta, čime bi se prema 

dobivenim procjenama trebala ostvariti ušteda od oko 60% osnovnog energenta. 

 

 5. Manuela Janko zamolila je za informaciju o proteklim upisima u vrtiće, budući da 

je i ove godine primijenjena prošlogodišnja praksa jedinstvenog upisa.  

 Isto tako, zanimalo ju je da li Grad razmišlja na koji način pomoći obiteljima u 

socijalnoj potrebi pri nabavci udžbenika za osnovnu školu? 
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 Na pitanja je odgovorila zamjenica gradonačelnika Nadia Štifanić Dobrilović. Iznijela 

je podatak da je ove godine na području Grada Poreča-Parenzo ukupno raspisano 249 mjesta 

u predškolskim ustanovama kojih je osnivač Grad i privatnim ustanovama, od čega je 109 

mjesta u jaslicama, a 140 u vrtićima. U propisanom roku zaprimljeno je 314 zahtjeva, od 

kojih su 82 zahtjeva odbijena zbog ne udovoljavanja uvjetima natječaja, što se prvenstveno 

odnosilo na starosnu dob djece, prebivalište, zaposlenje roditelja nevaljane liječničke 

svjedodžbe itd. Nakon provedene procedure, u vrtiće i jaslice je primljeno 206 djece, od čega 

94 u jaslice i 112 u vrtiće, a što se tiče razlike od 43 djeteta koja su, od ukupnog broja mjesta 

ostala vani, radi se o slučajevima gdje roditelji nisu prihvatili ponuđena mjesta. 

 Što se tiče udžbenika, Grad Poreč se i ove godine uključio u akciju pomaganja u 

kupnji udžbenika onim obiteljima kojima je pomoć potrebna. Dio obitelji u socijalnoj potrebi 

sufinancira se u 100%-tnom iznosu, a dio obitelji u visini od  50%. Dobivena je informacija 

da i Vlada Republike Hrvatske razmišlja o sufinanciranju kupnje udžbenika kategoriji djece iz 

socijalno potrebitih obitelji, putem sredstava za odgoj i obrazovanje, u visini od 50%. Ako taj 

prijedlog na Vladi ne bude prošao, onda će Grad preuzeti sufinanciranje i za tu djecu. Osim 

toga , u suradnji sa školama je na kraju školske godine uspješno provedena akcija razmjene 

knjiga, a ako bude interesa, pred sam početan nove školske godine bit će organizirana još 

jedna razmjena. 

 

 6. Daniel Šaškin, prvim pitanjem osvrnuo se na problematiku komaraca naglasivši 

kako se građani žale da pitanje zaštite od komaraca u nekim gradskim naseljima nije 

adekvatno riješeno. Mišljenja je da je Grad kasno reagirao i kasno proveo mjere dezinsekcije. 

Nisu poznate sve lokacije na kojima se mjere provode, tko je odredio te lokacije, kao ni kojim 

se sredstvima točno provodi špricanje, pa je zamolio da nadležni upravni odjel dade 

informaciju po tim pitanjima. Također je upitno da li gradsko rukovodstvo smatra da je po tim 

pitanjima sve u redu ili se može konstatirati da se prema takvim problemima gradske službe 

često odnose traljavo, dok je struka u sve vrlo malo uključena i stručna se mišljenja ne 

uvažavaju. 

 Nadalje, dao je inicijativu da se u izradu strategije gospodarskog razvoja grada Poreča 

za razdoblje 2015. do 2020., u što kraćem roku uključe stručnjaci iz raznih sektora društvenog 

života i gospodarstva i to arhitekti, urbanisti, konzervatori, kulturnjaci, poduzetnici, obrtnici 

svih zvanja, umjetnici i ozbiljne konzultantske tvrtke. Smatra da je vrlo bitno strategiju 

izraditi za razdoblje od minimalno 10 do 20 godina, jer je mišljenja da kratkoročno planiranje 

nije dobro. Zamolio je za uvažavanje svog prijedloga u interesu svih građana Poreča i 

održivog razvoja Grada. 

 Ujedno se osvrnuo na informaciju o odustajanju privatne firme iz Pule od koncesije na 

plaži Borik, što po njemu nije baš dobra poruka za ljude koji žele investirati u naš grad. 

Smatra da će upravo Strategija pokazati da mali poduzetnici propadaju i sve se više zadužuju, 

dok veliki gospodarstvenici rastu, a to, po njegovom mišljenju, nije dobro. 

 

 Pročelnik Marino Poropat, odgovarajući na prvo pitanje vijećnika iznio je da je tvrtka 

Dezinsekcija d.o.o. Rijeka, već drugi put ove sezone, provela mjere zamagljivanja protiv 

komaraca, uz prethodne najave putem lokalnih medija. Tretiranje kompletnog područja grada 

obavljeno je u noćnim satima. Žarišta komaraca pojavljuju se gotovo svake godine uvijek na 

istim lokacijama. Na takva se žarišta ide individualno prema zaprimljenim prijavama, dok sve 

ostalo ide po ustaljenoj proceduri, uz prethodnu suglasnost Zavoda za javno zdravstvo 

Istarske županije, koje vrši i nadzor nad provođenjem mjera dezinsekcije. 

 

 Daniel Šaškin, podsjetio je na primjer Fažane koji je spomenut i na prethodnoj 

sjednici Vijeća. Oni na svom području provode tretiranje u ranijoj fazi dok jajašca komaraca 
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sazrijevaju. Možda bi, po tom uzoru, trebalo i kod nas stručno ispitati područja gdje se 

javljaju žarišta i odrediti drugačije tretiranje. 

 

7. Eugen Stanissa, rekao je kako mu je poznato da se razmišlja o postavljanju kružnog 

toka na izlazu iz ulice Massa Lombarda, što je u više navrata i traženo iz MO Mate Balota. 

Zanima ga da li se već počelo po tome raditi i ako da u kojoj su fazi te aktivnosti.  

  

Pročelnik Marino Poropat, potvrdio je da je za uređenje navedenog raskrižja u više 

navrata apelirano iz MO Mate Balota. Naručeni su radovi geodetskog snimanja predmetnog 

raskrižja. Procjenjuje se da će se uz minimalna ulaganja uspjeti izraditi jedan privremeni 

rotor, koji će značajno pridonijeti boljoj protočnosti prometa nba tom području. 

 

 8. Stevo Žufić, postavio je pitanje gradonačelniku Ediju Štifaniću vezano za turističku 

sezonu 2015. godine i pripreme za sljedeću. Konstatirao je da je prošao prvi dio godine a da 

još nisu dobivene nikakve informacije o rezultatima turističke sezone za prvih 6 mjeseci i 

očekivanjima za slijedećih 6 mjeseci. Također, nema ni informacije o aktivnostima koje se 

poduzimaju na nivou grada, turističke zajednice, svih javnih subjekata koji su djelom 

uključeni u turizam, velikih turističkih poduzeća, kao ni na nivou obrtničke komore i drugih, 

da se turistička sezona produlji što je više moguće, kako aktualna 2015., tako i sve naredne u 

kratkoročnom razdoblju. Zamolio je da mu se dostavi  pismeni odgovor od gradonačelnika i 

od Turističke zajednice o navedenome. 

 

 Nadalje, kako je upravo je u tijeku izrada Strategije razvoja Grada Poreča-Parenzo, a 

budući se radi o izuzetno važnom strateškom dokumentu za naš grad, dao je inicijativu da se, 

prije usvajanja, otvori široka javna rasprava u trajanju od najmanje tri mjeseca  koja će biti  

adekvatno organizirana  (programirana) i sa jasno definiranim programom javne rasprave 

kojega bi trebalo utvrditi ovo Gradsko vijeće kako bi se u raspravu uključili svi najvažniji 

gospodarski i drugi čimbenici u gradu, posebno građani i mali poduzetnici. Javna rasprava i 

prezentacije Strategije moraju biti usmjerene ka cilju otvaranja javne diskusije o najvažnijim 

strateškim pitanjima ovoga grada. Jedno od ključnih razvojnih i gospodarskih pitanja je 

osmišljavanje i provedba projekta Peškera koji svakako treba imati snažnu javnu, ali i snažnu 

gospodarsku komponentu uz maksimalno uključenje naših malih poduzetnika, a nikako 

velikog kapitala. Ujedno je podržao i inicijativu vijećnika Šaškina o produljenju javne 

rasprave o Strategiji. 

  

 Gradonačelnik Edi Štifanić, iznio je da je prema najnovijim podacima i Turističke 

zajednice do današnjeg dana na našem području ostvareno 238 000 dolazaka, što je za 9% 

više nego lani, a noćenja 1.325.000 što je za 7% više nego lani. Što se tiče područja cijele 

poreštine, ostvareno je  2,9 milijuna noćenja, što je za 5% više nego u lanjskom periodu na isti 

dan. Potpunije podatke zatražit će se od Turističke zajednice Grada Poreča. 

 

(pitanje vijećnika upućeno je  Turističkoj zajednici Grada Poreča dopisom KLASA:011-

01/15-01/96 URBROJ: 2167/01-07-15-1, a inicijativa je upućena Upravnom odjelu za 

proračun i gospodarstvo dopisom KLASA:011-01/15-01/97,  URBROJ: 2167/01-07-15-1) 

 

 9. Rodoljub Kosić  iznio je dvije zamolbeodnosno požurnice građana vezano za 

sanaciju ceste kroz naselje Bašarinka i uklanjanje grana u naselju M. Lombarda. 

 Naglasio je da stanovnici Bašarinke mole da stručnjaci iz komunalnog odjela Grada 

obiđu cestu koja vodi kroz naselje Bašarinka. Rupa ima na pretek. a stanje je najlošije na 

skretanjima i zavojima. Vjeruju da će nadležni uvidjeti kako je potrebna hitna sanacija, pa se 

nadaju pozitivnom odgovoru i konkretnoj intervenciji Grada. Usput skreću pažnju, da svake 
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godine, a posebno preko ljetnih mjeseci, bijela cesta koja povezuje naselja Kukci i Bašarinku, 

izaziva more nezadovoljstva i oblake prašine. Predlažu da se istu zatvori potpuno za 

prometovanje ili pak da se asfaltira u širini jednog kolničkog traka. 

 Nadalje, građani iz ulice M. Lombarda umoljavaju da im se otpile grane koje smetaju 

terasama, jer ne mogu sušiti robu, a negdje ni boraviti na njima. Djelatnica Božica Beneš iz 

Upravnog odjela za komunalni sustav je lokaciju obišla i obećala da će poslati operativu, ali 

se nitko nije pojavio. Zahtjev je opetovan u dva navrata, ali prolaze mjeseci (pa čak i 

turističke sezone)  a pomaka nema. Obratio se pročelniku nadležnog upravnog odjela Marinu 

Poropatu s pitanjem hoće li i kada udovoljiti gore navedenim zahtjevima građana? 

 Predsjedniku  Gradskog vijeća Adrianu Jakusu uputio je inicijativu vezano za Centar 

za gospodarenje komunalnim otpadom  Kaštijun. Istaknuo je da je po prvim informacijama taj 

Centar trebao biti gotov do kraja 2010. godine, po drugoj informaciji do kraja 2011.godine i 

po posljednjoj informaciji do kraja 2014. godine. Sva tri do sada spominjana i obećavana roka  

su probijena, u tijeku je i mjesec srpanj 2015. godine, a da ni sami odgovorni iz Centra 

Kaštjun ne mogu sa sigurnošću ustvrditi koji je taj konačni rok za početak funkcioniranja 

Županijskog centra. S druge strane, od naših se sugrađana vrlo često može čuti kako su 

rezultati selektivnog prikupljanja komunalnog otpada vrlo loši i prijeti realna opasnost da ne 

ispoštujemo potpisane obveze iz Predpristupnog sporazuma sa EU-om. Ujedno, informacija 

oko novih financijskih obaveza naših sugrađana, kada se otpad bude vozio na Kaštjun  i dalje 

je obavijena velom tajne. Iz navedenih razloga dao je inicijativu da se na slijedećoj sjednici 

vijećnike Gradskog vijeća detaljnije upozna sa stanjem projekta centra Kaštjun i da se 

prezentira cjelokupna financijska projekcija iz koje će biti preciznije razvidno o kakvim se 

dodatnim financijskim opterećenjima građana radi. 

 

 Pročelnik Marino Poropat je vezano za navedene zamolbe i požurnice pozvao 

mještane spomenutih naselja da se, ukoliko imaju bilo kakvih problema u domeni 

komunalnog uređenja, obrate nadležnim službama Grada, koje će izvršiti uviđaj na terenu i 

utvrditi stvarno stanje radi poduzimanja potrebnih mjera.  

 Vezano za makadamski put između koji povezuje naselja Kukci i Bašarinku, iznio je 

da je to jedna od devet cesta koje trenutno projektiraju i priprema se kandidiranje na Mjeru 7 

Ministarstva poljoprivrede, a u postupku je i ishodovanje građevinske dozvole. 

 

 Predsjedavatelj je predložio da se inicijativa vijećnika vezana za Centar za 

gospodarenje otpadom Kaštijun proslijedi nadležnom upravnom odjelu radi daljnjeg 

postupanja u skladu s nadležnostima. 

 

 (inicijativa vijećnika upućena Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom 

KLASA: 011-01/15-01/98 URBROJ: 2167/01-07-15-1) 

 

 

Točka 3.  

Odluka o prihvaćanju Pisma namjere o prijavi projektnog prijedloga  

“Rekonstrukcija i izgradnja dijela vodoopskrbnog područja Istra” 

 

 

 Mirijana Vivoda, predstavnica Istarskog vodovoda d.o.o. Buzet prezentirala je 

projektni prijedlog “Rekonstrukcija i izgradnja dijela vodoopskrbnog područja Istra” kao i 

prijedlog Odluke o prihvaćanju Pisma namjere o prijavi tog projektnog prijedloga. Radi o 

dokumentu kojeg su 15. lipnja 2015. godine potpisali gradonačelnici i načelnici ostalih 

jedinica lokalne samouprave koje sudjeluju u projektu  i to Općine Vrsar, Karojba i Cerovlje, 

te Gradovi Novigrad, Pazin i Poreč. Između ostalog je iznijela da je do potpisivanja pisma 
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namjere došlo je na inicijativu Istarskog vodovoda d.o.o. Buzet u svrhu poboljšanja 

postojećeg sustava opskrbe pitkom vodom na dijelu vodoopskrbnog područja Istra koje 

obuhvaća područja spomenutih jedinica lokalne samouprave. Naglasila je da je svrha prijave 

prijedloga projekta, dodjela bespovratnih sredstava iz Kohezijskog fonda za provedbu 

investicijskih projekata koji se odnose na manje dijelove javnog vodoopskrbnog sustava u 

cilju doprinosa za postizanje cjelovitog rješenja aglomeracija sukladno Planu provedbe 

vodno-komunalnih direktiva i postizanju usklađenosti s Direktivom o pročišćavanju 

komunalnih otpadnih voda i Direktivom o kakvoći vode namijenjenoj za ljudsku potrošnju. 

 Donošenjem Odluke o prihvaćanju pisma namjere iskazuje se spremnost na aktivno 

sudjelovanje u svima  aktivnostima vezano za realizaciju projekta te se ostvaruju preduvjeti 

potrebni za prijavu predmetnog projekta. 

  

U otvorenoj raspravi Rodoljub Kosić se zahvalio gospođi Vivoda na iscrpnom 

informiranju u pogledu kriterija koji se moraju zadovoljiti da bi projekti bili prihvaćeni. 

Izuzetno je važno da imamo spremnu projektnu dokumentaciju i riješene imovinsko-pravne 

odnose jer je ovo jedan od natječaja na kojem će lokalna samouprava, odnosno, pružatelji 

vodnih usluga biti u mogućnosti povući određena sredstva. Vezano za ogranke koje bi trebalo 

raditi na ovom području, skrenuo je pažnju da se na nekim područjima poklapaju prostori sa 

EU projektom Poreč i to negdje oko naselja Filipini i Buići. Bilo bi dobro da se to sinhronizira 

kako ne bi došlo do međusobnog ometanja. Isto tako je naglasio kako bi trebali biti spremni 

za sljedeće natječaje koji će vrlo brzo stići, jer su to jedina sredstva koja će biti moguće 

povlačiti za izgradnju infrastrukture. 

 

Budući da se u otvorenoj više nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno je donijeta 

 

ODLUKA 

o prihvaćanju Pisma namjere o prijavi projektnog prijedloga  

“Rekonstrukcija i izgradnja dijela vodoopskrbnog područja Istra” 

 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/78 i 

61, URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

■ 

  

Predsjedavajući je odredio pauzu u trajanju od pet minuta. 

 

■ 

 

 

Točka 4. 

Odluke o potpisivanju pisma namjere o prijavi projektnih prijedloga: 

 

- “Kanalizacijska mreža naselja Fuškulin i crpna stanica Fuškulin – faza I” 

- “Odvodnja sanitarnih otpadnih voda s područja podsustava “Fuškulin” na     

  kanalizacijsku mrežu naselja Mugeba u Poreču 

- “Prikupljanje i odvodnja otpadnih voda podsustava Baderna – Kolektorska 

mreža naselja Baderna – I. faza”, 
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 Milan Laković, iznio je obrazloženje uz dostavljene prijedloge odluka o 

potpisivanju pisma namjere o prijavi projektnih prijedloga: 

- “Kanalizacijska mreža naselja Fuškulin i crpna stanica Fuškulin – faza I” 

- “Odvodnja sanitarnih otpadnih voda s područja podsustava “Fuškulin” na     

  kanalizacijsku mrežu naselja Mugeba u Poreču 

- “Prikupljanje i odvodnja otpadnih voda podsustava Baderna – Kolektorska mreža 

naselja Baderna – I. faza”, 

naglasivši između ostalog da, po donošenju predloženih odluka, Grad Poreč – Parenzo 

treba potpisati Pismo namjere o prijavi, kao obvezan prilog dokumentaciji za prijavu 

te prijaviti navedene projektne prijedloge. 

 

 

 U otvorenoj raspravi Rodoljub Kosić je konstatirao da se radi o tri projekta koja su 

predviđena u drugoj fazi razvoja EU projekta Poreč, te je ovo prilika da se ponovno javimo na 

natječaj. Primijetio je da u ovoj nominaciji nema još nekih projekata koji su isto tako u drugoj 

fazi  EU projekta a odnose se na područje naselja Vežnaveri, Kosinožići, Antonci, St. Portun, 

kao ni Filipini, Katun, Ladrovići, Bonaci, Štifanići i dr.. Da li to znači da nije spremna 

dokumentacija ili je ocijenjeno da je možda dostatno ići sa ta tri projekta? Ako je tako 

odlučeno bilo bi dobro ostale projekte intenzivirati u smislu maksimalnog projektiranja i 

ispunjavanja kriterija koji se traže i to od rješavanja imovinsko-pravnih odnosa do 

građevinskih dozvola, jer će navodno novih natječaja biti ponovno za par mjeseci. Bilo dobro 

i dalje nastaviti s kandidiranjem za projekte za koje će trebati osigurati !%% vlastitih 

sredstava, dok će 85% biti iz fondova. 

 

 Milan Laković, istaknuo je kako je procijenjeno da trebamo biti izuzetno zadovoljni 

ukoliko prođu ta tri projekta, pogotovo zbog toga što je poznato da su sredstva rezervirana za 

te namjene izuzetno skromna i da je bila velika navala kod samog kandidiranja. Ostali projekti 

kandidirat će se na Mjeru 7, a trenutačno je u realizaciji oko 3 milijuna kuna projektne 

dokumentacije. 

 

 Budući da se u otvorenoj više nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno su donijete sljedeće odluke: 

 

 

ODLUKA 

o potpisivanju pisma namjere o prijavi projektnog prijedloga  

“Kanalizacijska mreža naselja Fuškulin i crpna stanica Fuškulin – faza I” 

 

ODLUKA 

o potpisivanju pisma namjere o prijavi projektnog prijedloga  

“Odvodnja sanitarnih otpadnih voda s područja podsustava “Fuškulin” na    kanalizacijsku 

mrežu naselja Mugeba u Poreču 

 

ODLUKA 

o potpisivanju pisma namjere o prijavi projektnog prijedloga  

“Prikupljanje i odvodnja otpadnih voda podsustava Baderna – Kolektorska mreža naselja 

Baderna – I. faza”, 

 

 

 (Odluke su priložene zapisniku i sastavni su dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/72 i 

61, URBROJ: 2167/01-07-15-2,3,4).  
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Točka 5. 

Informacija o Planu upravljanja katedralnim kompleksom – Eufrazijanom u Poreču 

 

 

 Pročelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske županije - gospodin Vladimir Torbica 

je ispred Instituta za razvoj i međunarodne odnose prezentirao Informaciju o Planu 

upravljanja katedralnim kompleksom – Eufrazijanom u Poreču, u skladu s materijalom koji je 

sastavni dio priloga ovog zapisnika.  

 

 Stevo Žufić  izrazio zadovoljstvo ovakvom obradom Eufrazijeve bazilike, te je inicirao 

što češće prijave na natječaje sa ciljem valorizacije kulturne baštine, konkretno one u okviru 

operativnog programa Konkurentnost i kohezija. Radi se o valorizaciji kulturne baštine gdje 

su prioritet spomenici kulture onakvog značaja kakvog ima Eufrazijana, naglasivši kako se 

radi o izdašnim fondovima od kojih je za zaštitu, uređenje i turističku valorizaciju moguće 

dobiti i do 10 milijuna eura bespovratnih sredstava. Ne mora se to odnositi samo na spomenik 

kulture, nego i na popratne sadržaje u gradu kao što su prilazne komunikacije, parkirališta itd.  

S obzirom da je natječaj tek u pripremi i javnoj raspravi, predložio je da se njegova inicijativa 

obradi i da se osmisli šta bi bilo interesantno za prijavu, jer bi bila šteta  to propustiti budući 

da će spomenici kulture kao što je Eufrazijana sigurno imati prioritet u odobravanju 

bespovratnih sredstava. Koliko mu je poznato ta se bespovratna sredstva kreću u iznosu od 

95%, a za razliku od 5% postoji jedan Fond za sufinanciranje EU projekata koji se osniva na 

nivou Republike Hrvatske, putem kojih će biti moguće dobiti taj postotak razlike. 

U kontekstu njegovih stalnih sugestija za produženje turističke sezone, Eufrazijeva bazilika je 

sigurno jedan od argumenata kojeg je moguće eksploatirati na duže staze i u funkciji razvoja 

gospodarstva kao i produženja turističke sezone. 

Predložio je da se na sljedećem Vijeća dobije informacija o učinjenom, naglasivši kako se 

upravo kroz Eufrazijevu baziliku Poreču pruža jedna velika šansa, pogotovo zbog toga što 

trenuto ima elemenata za kvalitetnu pripremu jedne prilično komplicirane prijave. 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus podržao je iznesenu inicijativu. 
 
 

 Daniel Šaškin također je pohvalio prezentirani Plan upravljanja Eufrazijanom, 

naglasivši kako postoji velika razlika u kvaliteti njegove izrade u odnosu na Strategiju 

gospodarskog razvoja Poreča, ocijenivši da je Plan puno konkretnije i stručnije napravljen u 

odnosu na Strategiju koja njemu izgleda kao lista lijepih želja. 

 

Budući da se u otvorenoj više nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno je donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K 

Članak 1. 

Prihvaća se Informacija o Planu upravljanja katedralnim kompleksom – Eufrazijanom 

u Poreču, u tekstu koji je sastavni dio ovog Zaključka. 

 

Članak 2. 
Grad Poreč – Parenzo sudjelovat će u realizaciji Plana sukladno mogućnostima 

Proračuna Grada Poreča – Parenzo.   
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Točka 6. 

Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2014. godinu 

 

 Tatjana Matošević je prezentirala Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada 

Poreča-Parenzo za 2014. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u 

prilogu poziva na ovu sjednicu. Predložila je da se uz Godišnji Izvještaj donese i zaključak 

kojim se, u cilju stabilizacije Proračuna prilikom, realizacije planiranih  prihoda, predlaže 

utvrđivanje prioriteta koji su navedeni u prijedlogu tog zaključka, dostavljenom kao privitak 

materijalu za ovu točku dnevnog reda. 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 

Stevo Žufić, izrazivši zadovoljstvo ostvarenim rezultatima, ipak je podsjetio na 

činjenicu kako je jedan veliki dio prihoda ostvaren od prodaje imovine, odnosno prodajom 

Velikog parkirališta Uslugi Poreč d.o.o. čime je pokriven proračunski minus. Činjenica je da 

tu mogu nastati određeni problemi i može se konstatirati da je prihod možda knjigovodstveno 

porastao, ali suštinski nije, budući da nije bilo prometa novca, nekih plaćanja i sl. 

Vidljivo je da troškovi zaposlenih i dalje rastu, bez obzira na njihova inzistiranja 

tijekom ranijih rasprava na uštedama kroz racionalizaciju. Rashodi po organizacijskim 

jedinicama su manji, ali istovremeno postoje veći rashodi za zaposlene u odnosu na 2013. 

godinu. To je negativan podatak jer se na taj način smanjuje smisao samog proračuna. 

Činjenica je da su uslijed stalnog rasta  tog troška, sredstva za javne potrebe manja, što je 

vidljivo kroz raspored po organizacijskim jedinicama. Predložio je da se pri izradi sljedećeg 

proračuna taj trošak svede u određene prihvatljive okvire. 

 

Tatjana Matošević, potvrdila je da je u rashodima za zaposlene vidljivo povećanje u 

odnosu na 2013. godinu. Međutim, radi se o zapošljavanju u Upravnom odjelu za prostorno 

uređenje i gradnju radi zapošljavanja novih djelatnika na poslovima legalizacije nezakonito 

izgrađenih građevina, temeljem čijeg rada su upravo i ostvareni prihodi vezani uz naknade od 

kazni i komunalnog doprinosa. Izvor sredstava za plaće tih djelatnika je upravo naknada od 

postupka legalizacije. Isto tako, u 2014. godini imamo i cjelogodišnje plaće za djelatnike 

novog vrtića u Varvarima, čega u 2013. godini nije bilo 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, povodom prijedloga 

predsjedavatelja jednoglasno je, donijet  

 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA POREČA-PARENZO ZA 2014. GODINU 

 

i 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 1. Donosi se Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2014. 

godinu. 

  

 2. Obrazloženje uz Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za  

2014. godinu dopuniti će se preporukama Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo za 

utvrđivanje prioriteta realizacije rashoda i izdataka u 2015. godini u cilju stabilizacije 

Proračuna Grada Poreča-Parenzo. 
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Prilikom realizacije planiranih  prihoda Proračuna Grada Poreča - Parenzo u 2015. 

godini i to prihoda od prodaje zemljišta u vlasništvu Grada Poreč-Parenzo i tekućih prihoda, 

potrebno je  utvrditi slijedeće  prioritete: 

 

- potpuno pokriti postojeće, već preuzete obveze po namjenskim kapitalnim rashodima 

iz prethodnih godina. Zajedno sa  Izvještajem o polugodišnjem obračunu Proračuna Grada 

Poreča - Parenzo za 2015. godinu donijeti i Prve izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča - 

Parenzo za 2015. godinu, te izvršiti raspored realiziranih viškova i manjkova prihoda i 

primitaka nad rashodima i izdacima prema strukturi utvrđenoj Odlukom o raspodjeli rezultata 

za 2014. godinu; 

 

- po pokriću ugrađenog manjka prihoda u skladu s Odlukom o pokriću manjka u 

razdoblju od 2013. do 2016. godine, svi realizirani namjenski i nenamjenski viškovi prihoda 

usmjeriti će se ka pokriću manjka prihoda prenijetog iz proračunske 2014. godine. 

 

 (Godišnji izvještaj i Zaključak priloženi su zapisniku i sastavni su dio priloga - 

KLASA: 011-01/15-01/55, URBROJ: 2167/01-07-15-2,3).  
 

 

TOČKA 7. 

Odluka o raspodjeli rezultata za 2014. godinu 

 

 

 Tatjana Matošević iznijela je obrazloženje uz prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata 

za 2014. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na ovu 

sjednicu. Odlukom se utvrđuje namjena i raspodjela ostvarenog manjka prihoda u Godišnjim 

obračunom Proračuna Grada Poreča - Parenzo za 2014. godinu. 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, povodom prijedloga 

predsjedavatelja jednoglasno je donijeta 

 

O D L U K A 

o raspodjeli rezultata za 2014. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/54, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

TOČKA 8. 

Izvješća o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2014. godinu u 

predškolskom odgoju, obrazovanju, kulturi, sportu i rekreaciji, tehničkoj kulturi, zaštiti, 

očuvanju i unapređenju zdravlja, te socijalnoj skrbi 

 

 

 Vesna Kordić, informirala je vijećnike o ostvarenju i sredstvima utrošenim za 

ostvarenje Programa javnih potreba u predškolskom odgoju, obrazovanju, kulturi, sportu i 

rekreaciji, tehničkoj kulturi, zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i u socijalnoj skrbi Grada 

Poreča-Parenzo za 2014. godinu, u skladu s izvješćima koji su sastavni dio priloga ovog 

zapisnika. 
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Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranim izvješćima. 

 

Budući da se u otvorenoj nitko nije javio za riječ, uz 13 glasova ZA i 1 

SUZDRŽANIM glasom, prihvaćeno je: 

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2014. 

godinu u predškolskom odgoju  

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2014. 

godinu u obrazovanju  

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2014. 

godinu u kulturi  

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2014. 

godinu u sportu i rekreaciji  

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2014. 

godinu u tehničkoj kulturi  

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2014. 

godinu u zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja, te 

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2014. 

godinu u socijalnoj skrbi  

 

 

 (Izvješća su priložena zapisniku i sastavni su dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/61 i 

63, URBROJ: 2167/01-07-15-2 do 8).  

 

 

 Predsjedavatelj je predložio da se naredne dvije točke dnevnog reda razmatraju 

zajedno, budući da su povezane, a da se nakon rasprave, o svakoj točci posebno glasuje 

 

 

TOČKA 9. i 10. 

Prve Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. godinu  

i Projekcije za 2016. i 2017. godinu 

 

i 

 

Odluka o kupnji  zgrade  i dvorišta na k.č.br. 18 k.o. Poreč  

(“Palača Bečić” u Poreču) 

 

 Tatjana Matošević, iznijela je obrazloženje Prvih Izmjena i dopuna Proračuna Grada 

Poreča-Parenzo za 2015. godinu, istaknuvši da se predloženo povećanje od 5.800.000 kuna 

odnosi se na kupnju  nekretnine, u naravi zgrade Palače Bečić na dražbi održanoj dana 02. 

srpnja 2015. godine  kod Općinskog suda u Puli, Stalna služba u Poreču-Parenzo. Grad Poreč-

Parenzo je nakon utvrđene najviše ponuđene cijene aktivirao zakonsko pravo prvokupa, 
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sukladno Zakonu o zaštiti kulturnih dobara. Sukladno odredbama Zakona o porezu na promet 

nekretnina, jedinice lokalne samouprave oslobođene su porezne obveze. 

 

 Predsjedavatelj je otvorio raspravu po predloženim izmjenama i dopunama Proračuna. 

 

 Daniel Šaškin, zamolio je da mu se pojasni kakve konkretne planove ima Grad s tom 

zgradom? 

 

 Predsjedavatelj  je pojasnio da je to pitanje vezano za narednu točku dnevnog reda, pa 

će na isto biti odgovoreno nakon uvodnog izlaganja uz predloženu odluku. 

 

 Đulijano Petrović, iznio je obrazloženje uz prijedlog Odluke o kupnji  zgrade  i  

dvorišta na k.č.br. 18 k.o. Poreč  za konačno postignutu cijenu na sudskoj dražbi u iznosu od 

5.800.000 kn. Time bi se ujedno prihvatilo i Rješenje Općinskog suda o dosudi navedene, sa 

ročišta za dražbu održanog  od 02.07.2015. godine. Odlukom koja se predlaže omogućiti će se 

stjecanje prava vlasništava predmetne nekretnine i ulazak o posjed  iste odmah nakon uplate 

navedenog iznosa te time Grad postaje vlasnik atraktivne zgrade u starom gradu, udaljene 

samo 15-tak metara od mora.  Predložio je da gradonačelnik iznese dodatno obrazloženje, kao 

i odgovor na pitanje vijećnika Šaškina. 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, podsjetio je na slučaj palače Vergottini iz 2000. godine, 

naglasivši kako nije htio propustiti ovu priliku, kao što se tada dogodilo s palačom Vergottini, 

kada ju je Grad propustio kupiti za nekih 7.000 njemačkih maraka. Ta se palača tada prodala 

za  400 tisuća eura, a kasnije je cijena porasla na čak 6 milijuna eura. Da se takva greška ne bi 

ponovila, Grad se odlučio u ovom slučaju aktivirati pravo prvokupa i na takav način 

valorizirati nekretninu i ujedno zaštititi starogradsku jezgru. Dosadašnje stanje zgrade i 

dvorišta, te način  njihova korištenja, nedopustivi su za ugled koji Grad Poreč, kao turistička 

destinacija, posjeduje. Predmetna zgrada i dvorište imaju potencijal za realizaciju različitih 

socijalnih i kulturnih programa Grada, koji se prema prioritetu, mogu u dogledno vrijeme 

realizirati. O njezinoj namjeni razgovarat će se i odlučivati na ovom Gradskom vijeću.  

 

 Vladimir Sladonja, iznio je svoju osnovnu primjedbu na nekvalitetnu pripremu 

predloženog dokumenta. Gradonačelnik nije odgovorio na pitanje zašto Grad kupuje Palaču 

Bečić i kojoj je namjeni misli privesti? U dobivenim materijalima nema podataka o kvadraturi 

zgrade, niti tko ju je procijenio na 13.000.000,00 kuna, tako da je vrlo teško reći da li je ta 

cijena realna. Dao je primjedbu i na to što prijedlog kupnje palače nije bio prethodno na 

Komisiji za raspolaganje nekretninama većih od 1.000.000,00 kuna. Radi o značajnom iznosu 

od 6.000.000,00 kuna koje Grad može iskoristiti u sportu, socijali i drugim potrebama. S 

obzirom na sve postojeće nepoznanice i pitanje smisla kupnje te nekretnine, bit će suzdržan u 

odnosu na predloženu odluku. Ako Grad misli primijeniti model upravljanja tom 

nekretninom kao što upravlja bivšom tvornicom ribe "Školjka" ili sa podrumom ispod Istarske 

sabornice, onda je ta kupnja potpuno promašena. 

 

 Gradonačelnik Rdi Štifanić, uvjeren je da vijećnik Sladonja  jako dobro zna o kojoj se 

zgradi radi i koja je njezina kvadratura, ali, pojašnjenja radi iznio je da se radi o zgradi od oko 

1421m2 sa cijenom od 500 eur-a po m2. Kako smatra da je cijena realna, očekuje od vijećnika 

da podrže kupnju te palače i glasaju za donošenje predložene odluke. Slaže se da bi zgradu 

trebalo namijeniti za poduzetničke aktivnosti (butique hotel i sl.) i upravo je zato Grad kupuje. 
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 Daniel Šaškin, iako se složio s mišljenjem vijećnika Sladonje, pohvalio je potez Grada 

i vjeruje da ta nekretnina vrijedi puno više, iako u materijalu nema nikakvih podataka. Slaže 

se da Grad nije trgovačko društvo, kao ni agent za trgovanje nekretninama, ali se definitivno 

slaže s gradonačelnikom o vrednovanju te nekretnine u turističke svrhe, uz prethodno 

mišljenje ovog Gradskog vijeća. Dobro bi bilo razmisliti o mogućnosti da se zgradu nakon 

valorizacije predvidi za koncesiju, s time da se tom budućem koncesionaru ne desi slučaj 

sličan plaži na Picalu. Konstatirao je da je utjecaj velikih poduzeća sve veći, a time je mjesta 

za male poduzetnike sve manje. Podržan će ovu odluku uz nadu da ta palača neće završiti kao 

neke druge zgrade u vlasništvu Grada. 

 

 Stevo Žufić, isto tako podržava namjeru kupnje palače, potvrdivši činjenicu da se radi 

o zgradi u katastrofalnom stanju. Smatra kako bi bilo dobro pokrenuti inicijativu i otvoriti 

temu razgovora o objektima lociranim uz samo more, kao što je bivša tvornica "Školjka", koja 

je u raspadajućem stanju, urušavaju se krovovi i kao takva predstavlja potencijalnu opasnost 

po sigurnost građana. Iz tog razloga predlaže pokretanje te teme u smislu pripreme projekata 

koji bi svakako trebali biti usmjereni prema javnim interesima, ali prvenstveno prema malom 

poduzetništvu, a ne velikom kapitalu, o čemu bi, prije izrade konkretnih materijala, trebalo 

otvoriti raspravu upravo na ovom Vijeću. 

 

 Rodoljub Kosić, smatra da se su tematike palače Vergottini i palače Bečić potpuno 

različite. Svojevremeno je i sam bio među onima koji su dijelili mišljenje da je tu palaču, koja 

je u kompleksu Eufrazijane, trebalo kupiti. Što se tiče palače Bečić, podržava ideju zaštite tog 

objekta u starogradskoj jezgri, ali, ukoliko je dobro zamijetio termine, ima još vremena i 

odluka se ne mora donijeti danas. Sugerira da se u raspoloživom vremenu donese jedan 

programski zadatak, temeljem kojeg bi odluka ovog Vijeća bila čvršća. 

 

 Robert Velenik, podržava odluku Gradonačelnika o kupnji palače Bečić. Jasno je da 

vremena nije bilo i da se moralo brzo djelovati, te je to bila povoljna prilika da Grad učini 

nešto za buduće porečane. Postoje europski fondovi i drugi načini da se ta zgrada privede 

svrsi, a na stručnim službama Grada i ovom Gradskom vijeću je da odluče o budućoj namjeni 

zgrade. 

 

 Dean Pauletić obratio se oporbenim vijećnicima sa zamolbom da ne otvaraju oko 

svake točke nepotrebne polemike i negativne tenzije kad i sami znaju da je kupnja te palače 

sasvim ispravan potez Grada i da je cijena iste s obzirom na poziciju i te kako korektna. 

Odluku o kupnji zgrade treba svakako donijeti, a nakon toga će se razgovarati i odlučivati o 

njenoj namjeni. 

 

 Rodoljub Kosić, reagirao je na riječi vijećnika Pauletića, naglasivši kako upravo zato 

što je ocijenjeno da je to zajednička vizija, nisu potrebne ovakve reakcije. Konačno bi trebalo 

svima biti jasno da oni (vijećnici oporbe) nisu na drugoj strani. Na tragu svoje prijašnje 

diskusije, za njega bi bilo prihvatljivo još jedno alternativno rješenje. Ako nema vremena da 

netko nešto napravi u raspoloživom periodu od mjesec dana netko programski i detaljnije 

osmisli namjenu objekta, onda treba odluku donijeti i prihvatiti inicijativu da će se u roku od 

dva mjeseca izaći s programom pa da se onda odluči što dalje, jer u taj objekat, osim 

kupovine, treba uložiti značajna sredstva radi spašavanja od daljnjeg propadanja. 

 

 Daniel Šaškin, podržao je ideju vijećnika Kosića da se u doglednom vremenu 

postigne zajednički dogovor i odluči što će biti s tom zgradom. Kao poduzetnik volio bi čuti 

da će Grad očistiti zgradu i okoliš uz minimalna ulaganja i dati je u koncesiju jednom 

privatniku na duži period, a koji će od iste nešto kvalitetno uraditi. Eventualna preprodaja 
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nekretnine radi brže zarade i krpanja proračunskih rupa, ne bi bio dobar potez Grada u smislu 

dugoročnog planiranja. 

 

 Dean Pauletić, konstatirao je kako je očigledno da se vijećnici danas međusobno ne 

razumiju. Točka dnevnog reda je odlučivanje o kupnji palače, koju treba ili podržati ili ne 

podržati, a onda će se kasnije razgovarati i odlučivati na koji način istu oplemeniti. 

Nepotrebno je stvarati slučaj i otvarati polemiku tamo gdje tome nije mjesto 

 

 Stevo Žufić, kao jedan od vijećnika sa najvećim iskustvima, smatra da je upravo ovo 

Vijeće mjesto na kojem treba razgovarati o raznim dilemama, oprečnim mišljenjima, 

pokretanju raznih inicijativa i rasprava o svemu što je od interesa ovog Grada. Naglasio je 

kako sva njihova postavljena pitanja i iznesene dileme idu u pravcu pokretanja nekih procesa 

s ciljem poduzimanja nužnih aktivnosti i konačnog prihvaćanja predloženih inicijativa. 

 

 Daniel Šaškin, ponovio je da osobno potpuno podržava potez Grada,  a sva se ta 

rasprava oko predmetne zgrade vodi kako na kraju ne bi završila isto kao neki drugi objekti na 

području ovog grada. 

 

 Ritoša Mario, mišljenja je da vijećnici ne bi smjeli biti suzdržani oko odlučivanja o 

kupnji ove palače, a sasvim je siguran da bi se gradonačelnika napadalo u slučaju da Grad nije 

u ovom slučaju iskoristio svoje pravo prvokupa. Što se tiče buduće namjene objekta smatra za 

potrebnim da se u određivanje iste uključi i Gradsko vijeće. 

 

 Predsjedavatelj  Adriano Jakus je naglasio da je Gradsko vijeće uvijek raspravljalo o 

raspolaganju nekretninama u vlasništvu Grada, pa će tako biti i s Palačom Bečić, o čijoj će 

iskoristivosti prethodno biti izrađene sve potrebne analize.  

  

 Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

predložio da se najprije glasuje o Prvim Izmjena i dopuna Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 

2015. godinu, a nakon toga o prijedlogu Odluke o kupnji  zgrade i dvorišta na k.č.br. 18 k.o. 

Poreč - Palača Bečić, te je iste stavio na glasanje. 

 

 Nakon obavljenog glasovanja utvrdio je da su sa 13 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM 

glasom donijete 

 

Prve Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. godinu  

i Projekcije za 2016. i 2017. godinu 

 

 (Prve izmjene i dopune Proračuna priložene su zapisniku i sastavni su dio priloga - 

KLASA: 011-01/15-01/81, URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 Nakon obavljenog glasovanja utvrdio je da je sa 13 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM 

glasom donijeta 

 

 

ODLUKA  

o kupnji  zgrade  i dvorišta na k.č.br. 18 k.o. Poreč  

(“Palača Bečić” u Poreču) 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/85, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  
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TOČKA 11.  

Odluka o osnivanju TD Poduzetnički inkubator Poreč d.o.o. Poreč  

  

 

 Tatjana Matošević, prezentirala je prijedlog Odluke o osnivanju trgovačkog društva 

PODUZETNIČKI INKUBATOR POREČ d.o.o. Poreč, u skladu s materijalom koji je 

dostavljen vijećnicima u prilogu poziva i sastavni je dio priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedavatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Vladimir Sladonja, zanima ga da li se za obavljanje te djelatnosti mora po zakonskim 

odredbama osnovati baš posebno trgovačko društvo? Time se stvara novo gradsko trgovačko 

društvo, zapošljavaju se ljudi, za neku aktivnost koju bi moglo obavljati možda i neko od 

postojećih trgovačkih društva kroz proširenje djelatnosti. 

 

 Tatjana Matošević, odgovorila je kako su prema Zakonu o unapređenju poduzetničke 

infrastrukture podijeljeni poduzetnički i poslovni inkubatori. Poslovni inkubator, premda ga 

nazivamo poduzetničkim inkubatorom kao i sve druge Jedinice lokalne samouprave koje su se 

našle u sličnoj situaciji, mora biti pravna osoba i zasebno trgovačko društvo. 

 

 Daniel Šaškin, upozorio je na potrebu pažljivog praćenja ove problematike, kako ne bi 

završila na isti način kao stotine drugih inicijativa. Da se ne bi desila situacija kao kod tima za 

izradu Strategije gospodarskog razvoja u kojem je od 22 člana samo troje poduzetnika,  

sugerirao je da to novo trgovačko društvo vodi osoba sa iskustvom u poduzetništvu,  jer će u 

protivnom biti upitni rezultati u pružanju pomoći onima koji bi sutra trebali postati obrtnici i 

poduzetnici.  

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, s obzirom da je već u par navrata vijećnik Šaškin dao 

primjedbe po pitanju poduzetništva i uključivanja u izradu gospodarske Strategije, naglasio je 

da je da konzultacije traju do 31.07.2015. pa je zamolio da se svi zainteresirani poduzetnici, 

obrtnici i ostali zainteresirani uključe, jer nije dovoljno samo prozivati već bi poželjni bili 

konkretni prijedlozi i rješenja. 

 

 Stevo Žufić, podsjetio je na ideje o proširenju poduzetničkog inkubatora i na neke 

postojeće lokacije u samom gradu koje su sami građani gradili, a to su bivše zgrade 

Teritorijalne i Narodne obrane, a postoje i drugi gradski prostori koji možda nisu na 

atraktivnoj lokaciji, a mogli bi biti u funkciji jednog dislociranog difuznog poduzetničkog 

inkubatora. Poznato je da se dobivalo odgovore na pitanja kako DUDI nije dao Gradu 

mogućnost korištenja zgrade Teritorijalne obrane, zato misli da bi ta pitanja trebalo zaoštriti, 

jer, kao što je već rekao, te su objekte gradili građani ovog grada sa zadnjom parom koja je 

bila isplaćena iz tadašnjeg budžeta ovoga Grada. Zbog toga misli da bi dobro bilo inicirati 

pokretanje tih pitanja, pa ako treba i sporova prema nadležnim državnim tijelima, jer se u 

protivnom neće popraviti ne baš dobra pozicija Grada po pitanju razvoja. Sličan komentar je 

vezan i za propise koji reguliraju osnivanje poduzetničkih inkubatora kao posebne pravne 

osobe, sa posebnom upravljačkom strukturom popraćenom dodatnim troškovima itd. To su 

propisi koji, umjesto da pojednostave postupak i pruže mogućnost smanjenja troškova i veće 

ulaganje u konkretne programe, zbog ovakvih administrativnih stvari, iziskuju dodatne 

troškove i sl. Slična situacija je i sa Odvodnjom Poreč d.o.o. . Imali smo poduzeće Usluga 

Poreč d.o.o. sa uključenim svim potrebnim djelatnostima, a onda su donesene neke odluke i 

propisi o potrebi izdvajanja poslova i formiranja posebnog poduzeća, da bi se u posljednje 

vrijeme pojavile neke informacije o raspravama da bi takvo poduzeće (Odvodnja) trebalo biti 
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za područje cijele istre i sl., što predstavlja samo birokratsko kompliciranje stvari, koje na 

kraju  rezultira samo nekim novim troškovima za građane Republike Hrvatske. Vrativši se na 

temu, predložio je da se oko poduzetničkih inkubatora pokuša osmisliti jedan širi program u 

kojem je Žbandaj prvi korak, budući da u gradu Poreču postoje potrebe za takvim 

inkubatorima, kao i realne mogućnosti za brzu realizaciju uz mala uložena sredstva. 

 

 Budući da se u otvorenoj više nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o osnivanju trgovačkog društva PODUZETNIČKI INKUBATOR POREČ d.o.o. Poreč 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/84, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

TOČKA 12.  

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Pučkog otvorenog 

učilišta Poreč o izmjeni i dopuni djelatnosti 

 

 Vesna Kordić, obrazložila je prijedlog predmetne odluke u skladu s materijalom koji 

je dostavljen vijećnicima u prilogu poziva i sastavni je dio priloga ovog zapisnika. 

Predloženom Odlukom daje se prethodna suglasnost na Odluku Upravnog vijeća POU o 

izmjeni i dopuni djelatnosti POU, kojom se usklađuje obavljanje djelatnosti u POU s 

djelatnostima koje se već obavljaju ili će se obavljati. Naime, izdvajanjem Osnovne glazbene 

škole „Slavko Zlatić“ iz sastava POU i osnivanjem Umjetničke škole Poreč, koja je započela s 

radom kao samostalna ustanova u listopadu 2014. godine, prestala je potreba za obavljanjem 

djelatnosti osnovnog umjetničkog obrazovanja u POU, te se iz tog razloga predlaže brisati 

obavljanje ove djelatnosti. U cilju što uspješnijeg rada i  registracije zbirke umjetničkih djela 

u vlasništvu POU predlaže se dopuniti obavljanje djelatnosti POU djelatnostima koje se 

obavljaju ili će se obavljati (galerijsko-izložbene djelatnosti, tečajevi i radionice, dječje 

igraonice), kao i davanje prostora i opreme u najam, što se već realizira. 

 

 Predsjedavatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Pučkog otvorenog učilišta 

Poreč o izmjeni i dopuni djelatnosti 

 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/73, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

TOČKA 13. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Dječjeg vrtića – Scuola dell' 

infanzia „Paperino“ Poreč-Parenzo  

 

 Vesna Kordić, obrazložila je prijedlog predmetne odluke u skladu s materijalom koji 

je dostavljen vijećnicima u prilogu poziva i sastavni je dio priloga ovog zapisnika. Kako je u 
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mjesecu srpnju 2013. godine stupio je na snagu Zakon o izmjenama i dopunama Zakona  o 

predškolskom odgoju i naobrazbi kojim je izmijenjen naziv ovog Zakona, a novi naziv je 

Zakon o predškolskom odgoju i obrazovanju, te su izvršene i druge izmjene i dopune Zakona, 

zbog kojih su dječji vrtići bili dužni uskladiti odredbe statuta i drugih općih akata s 

odredbama ovog Zakona, slijedom čega se predlaže donošenje Odluke o davanju  prethodne 

suglasnost na Prijedlog novog Statuta Dječjeg vrtića – Scuola dell' infanzia „Paperino“ Poreč-

Parenzo u priloženom tekstu. 

 

 Predsjedavatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Dječjeg vrtića – Scuola dell' infanzia 

„Paperino“ Poreč-Parenzo 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/79, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

TOČKA 14. 

Odluka o imenovanju ravnateljice Predškolske ustanove  

Dječji vrtići i jaslice „Radost” Poreč 

 

 Vesna Kordić, obrazložila je prijedlog predmetne odluke u skladu s materijalom koji 

je dostavljen vijećnicima u prilogu poziva i sastavni je dio priloga ovog zapisnika. 

Predškolska ustanova Dječji vrtići i jaslice „Radost” Poreč obratila se Gradu Poreču - 

Gradskom vijeću s molbom da Grad Poreč kao osnivač ove ustanove donese Odluku o 

imenovanju ravnatelja ustanove za sljedeće četverogodišnje razdoblje, budući da sadašnjoj 

ravnateljici mandat ističe 31.7.2015. godine, te potrebno je do tog roka donijeti Odluku o 

imenovanju novog ravnatelja/ravnateljice, radi nesmetanog rada Ustanove. Na temelju 

provedenog natječaja Upravno vijeće je donijelo Odluku da se Gradskom vijeću predloži 

ponovno imenovanje Divne Radola za ravnateljicu ustanove, te je u skladu s time Gradskom 

vijeću predložena na donošenje Odluka u priloženom tekstu. 

 

 Predsjedavatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o imenovanju ravnateljice Predškolske ustanove  

Dječji vrtići i jaslice „Radost” Poreč 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/79, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

TOČKA 15. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi 

 

Vesna Kordić, obrazložila je prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj 

skrbi, u skladu s materijalom koji je dostavljen vijećnicima u prilogu poziva i sastavni je dio 
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priloga ovog zapisnika. Predloženom Odlukom vrši se usklađivanje odredbi postojeće Odluke 

o socijalnoj skrbi s novim Zakonom o socijalnoj skrbi, a ujedno se uređuju i druge odredbe za 

koje se u primjeni pokazalo da ih je potrebno izmijeniti ili dopuniti.  

 

 Predsjedavatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/77, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

 

TOČKA 16. 

Odluka o izradi UPU Plava laguna-Galijot 

 

 Damir Hrvatin, prezentirao je prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 

Plava laguna - Galijot u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva. 

 

 Nakon uvodnog izlaganja predsjedavatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Vladimir Sladonja, imao je primjedbu na zonu obuhvata Plana. Predloženu Odluku 

neće podržati jer smatra da sa pozicije Grada nema nikakvog interesa za pristupanje izradi 

predloženog Plana. Mišljenja je kako Grad pristupa izradi tog Plana samo zato da bi 

omogućio Plavoj laguni d.d. rekonstrukciju hotela Galijot. Podsjetio je na Master plan za 

područje Plave lagune iz 80-ih godina kojim je u prvoj fazi bila planirana izgradnja hotela 

Galijot, u drugoj fazi Citadela, a u trećoj je fazi bio planiran hotel sa pet zvjezdica na mjestu 

sadašnjih apartmana na Belviu, zatim je bilo predviđeno izmještanje sadašnje prometnice koja 

vodi u Plavu lagunu, izmještanje Univerzala, te su predviđeni bili i novi sadržaji prema 

Mediteranu. Nema ništa protiv ulaganja Plave lagune d.d., međutim, kroz izradu novog Plana 

želi vidjeti neke nove sadržaje, a ne samo investicije u smislu manjih adaptacija i izmjene 

postojećih  sanitarija. Poreču su potrebni novi sadržaji kojih već godinama nema, potrebni su 

novi hoteli po uzoru na Rovinj. Zbog čega Grad ne koristi svoje ingerencije da natjera 

turistička poduzeća da ozbiljnije ulažu u na ovom području, umjesto da s profitom kojeg 

ovdje stvaraju kupuju tvrtke kao što je npr. Istraturist Umag i hotele diljem obale? 

  

 Daniel Šaškin je zamolio da mu se pojasni što se točno planira na području obuhvata 

predloženog plana?    

  

 Gradonačelnik Edi Štifanić, rekao je da se prema njegovim saznanjima na području 

obuhvata plana treba desiti resort sa pet zvjezdica. 

 

 Daniel Šaškin, komentirajući odgovor gradonačelnika nadovezao se na izradu 

Strategije razvoja gospodarstva, konstatirajući kako Poreč trenutno nema sadržaja sa pet 

zvjezdica (niti su planirani), a koji bi pratili objekte takve kategorije (restorani i dr.). To 

ukazuje na činjenicu da pravog planiranja ne postoji, tako da će biti suzdržan u odnosu na 

predloženu odluku. Pojasnio je kako nema ništa protiv planiranog ulaganja od strane Plave 
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lagune d.d. koja time rješava neke svoje potrebe, međutim takvo planiranje smatra primjerom 

lošeg planiranja u prostoru. 

 

 Stevo Žufić, osvrnuvši se na svrhu pristupanja izradi predmetnog urbanističkog plana 

uređenja, naglasio je da bi izričiti stav Grada trebao biti da objekti koje dobijemo moraju biti 

usmjereni na cjelogodišnje poslovanje ili barem na jedno duže poslovanje tijekom godine. 

Smatra kako bi već u planske dokumente trebalo ugraditi da ono što želimo dobiti nisu 

sadržaji koji će funkcionirati samo par mjeseci, jer će upravo na takav način biti moguće vršiti 

pritisak i ukazivati na potrebu osmišljavanja duže turističke sezone. To su poruke koje treba 

obavezno sadržavati takva vrsta plova prostornog planiranja. 

  

 Vladimir Sladonja, naglasio je činjenicu da se u predloženoj izradi plana radi o 

točkastom planiranju, koje po njegovom nije dobro, a siguran je da se s tom konstatacijom 

slaže i pročelnik Hrvatin. Primjera radi, spomenuo je prostorni plan za područje Monte Mulini 

u Rovinju o kojem se rasprava vodila nekoliko godina prije konačnog odlučivanja o 

najprihvatljivijim rješenjima. Za razliku od njih, mi smo dobili samo jednu šturu informaciju 

da će se na predmetnom području najvjerojatnije raditi resort sa pet zvjezdica. Nepoznato je 

kakav će to resort biti, hoće li biti all inclusiv, što će obuhvaćati? Komentirajući predloženi 

način planiranja, naglasio je kako je prostorno planiranje najjače oružje koje imamo u odnosu 

na velike sustave kojima nije dobro prepustiti samovolju. 

  

 Daniel Šaškin, naglasio je činjenicu da i razvijenije turističke destinacije poput Grčke 

i Španjolske već polako napuštaju all inclusive turizam. Podržao je kolege u njihovim 

prethodnim diskusijama i stavovima da je prostorno planiranje jedan od alata za kreiranje 

budućeg života na ovim prostorima. Nje potrebno ni pametno izazivati sukobe sa velikim 

tvrtkama, treba im pomoći u razvoju i radu, ali Grad Poreč koji gotovo 99% živi od turizma 

mora dugoročno planirati aktivnosti na svom prostoru. Ovo je trenutak za konkretne 

dogovore, jer ukoliko bi se na području obuhvata predmetnog plana desila neka rampa i all 

inclusive turizam unutar nje, Grad od tog turizma neće imati gotovo ništa osim nekih malih 

sredstava u proračunu i značajno zakinutu širu ponudu.  

 

 Mario Ritoša, složio se sa potrebom dugoročnog planiranja. Ukoliko se predloženo 

pristupanje izradi plana prihvati, ovo bi Gradsko vijeće svakako trebalo biti informirano o 

tome što će se točno na području obuhvata plana desiti. 

 

 Robert Velenik, mišljenja je da područje Galijota, kao područje na kojem je iniciran 

porečki turizam osmišljen kroz rad i djelovanje jednog od vizionara porečkog turizma - 

Antona Štifanića, zaslužuje podizanje svoje kvalitete na razinu od pet zvjezdica. Vijećnici se 

u izradu plana imaju priliku uključiti i kroz javne rasprave koje će biti organizirane u fazi 

donašenja predmetnog plana, tako da će biti još prilika za predlaganje i utjecanje na njegovu 

kvalitetu, prije samog stavljanja u proceduru donošenja na ovom Vijeću. 

 

 Fabrizio Picco, podržavajući stavove kolega vijećnika Šaškina i Sladonje, a 

djelomično i  Velenika, ocijenio je kako je upitno koji su to svjetski sadržaji sa pet zvjezdica 

koji trebaju ići kao prateća ponuda uz hotele takve kategorije. 

 

 Budući da se u otvorenoj više nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja je 

sa 9 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH glasova donijeta  

 

O D L U K A 

Odluka o izradi UPU Plava laguna-Galijot 
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 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/83, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

 

TOČKA 17. 

Odluka o prijeboju potraživanja između Grada Poreča-Parenzo i Đorđa Rakić - zakupca 

poslovne zgrade „Žbandajka“ u Žbandaju 
 

 Đulijano Petrović, obrazložio je predloženu odluku u skladu s pisanim obrazloženjem 

i prijedlogom nagodbe koji su dostavljeni vijećnicima u materijalima kao prilog pozivu na 

ovu sjednicu i koji čine sastavni dio ovog zapisnika.  

  

 U otvorenoj raspravi Rodoljub Kosić je komentirajući ovu problematiku, predložio je 

da se, s obzirom na potrebu stvaranja pretpostavki za daljnji razvoj malog poduzetništva, 

poduzmu sve potrebne aktivnosti da na mjestu bivše Žbandajke netko drugi otvori novu 

djelatnost kroz koju će se ostvariti mogućnosti novih zapošljavanja. 

 

 Budući da se u otvorenoj više nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prijeboju potraživanja između Grada Poreča-Parenzo i Đorđa Rakić - zakupca poslovne 

zgrade „Žbandajka“ u Žbandaju 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/86, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

  ___.___ 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se 

vijećnicima i ostalim nazočnima na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 

 Sjednica je zaključena u 22,30 sati. 

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                             Adriano Jakus 

 


